
 
ANA ETXEBERRIA ELIZONDOK, 

ZARAITZUKO BATZORDE NAGUSIKO 

ORDEZKO IDAZKARIAK, 

ZIURTATZEN DU: 

2022ko ekainaren 3an egindako ohiko 

Osoko Bilkuran honako akta hau egin da: 

Ezkarozen, Zaraitzuko Etxeko bilkura-

aretoan, 2022ko ekainaren 3ko 17:00etan, 

Zaraitzuko Batzorde Nagusiak ohiko Osoko 

Bilkura egin du, Pedro Mascaray Navarro 

batzordeburu dela.  

Honako batzordekide hauek bertaratu 

dira: 

ALDAGAINA: Ana Sagardoi. 

ERRARTEA: Gonzalo Celay. 

ATABEA: Pedro Mascaray, Elena 

Ayerra eta Pio Sarries.  

Senberoizek bertaratu ezina adierazi 

du. 

Batzordeburuak bilkura hasi, eta 

honako erabaki hauek hartu dira:  

 

1. AURREKO BILKURAREN AKTA 

ONESTEA 

Aurreko bilkuraren akta ikusirik, aho 

batez onetsi da. 

 

2. IÑAKI AROZARENAK, ADRIAN 

IRIARTEK, SILVIA IRIARTEK, BONI 

ADOTEK ETA Mª JOSE ILINCHETAK 

IRUÑEKO LAN-ARLOKO 3. EPAITEGIAN 

JARRITAKO DEMANDAK, LAN-

BALDINTZAK ALDATZEAGATIK. SILVIA 

IRIARTE LANGILEAREKIKO 

GORABEHERAK 

Iratiko basozainek Batzordearen 

aurkako demanda bana jarri dute, 2022ko 

kanpainako egutegiarengatik, “egutegiko 

txandak antolatzeko sistemak funtsezko 

aldaketa dakarrelako lan-baldintzetan, eta, 

gainera, haiekin adostu ez delako. Hori dela 

eta, uste dute 2022ko egutegia baliogabetzat 

jo behar dela, eta 2019ko egoerara itzuli 

ANA ETXEBERRIA ELIZONDO, 

SECRETARIA SUPLENTE DE LA JUNTA 

GENERAL DEL VALLE DE SALAZAR, 

CERTIFICO:  

Que de la sesión ORDINARIA celebrada 

con fecha tres de junio de 2022, se ha extendido 

el acta que se transcribe a continuación: 

En la Villa de Ezcároz y en la Sala de 

Sesiones de la Junta General del Valle de 

Salazar, siendo las diecisiete horas del día tres de 

junio de 2022, se reúne la expresada Junta, al 

objeto de celebrar, previa convocatoria cursada al 

efecto en forma reglamentaria, Sesión Ordinaria 

bajo la Presidencia de D. Pedro Mascaray y con 

la asistencia de las y los siguientes Vocales: 

POR ALDAGAÑA: Sra. Ana Sagardoy.  

POR ERRARTEA: Sr Celay. 

POR ATABEA: Srs/a.: Pedro Mascaray, 

Elena Ayerra y Pío Sarries. 

Excusa su asistencia el Sr. Semberoiz. 

Abierta la sesión por el Sr Presidente, se 

adoptaron los siguientes acuerdos: 

 

1.- APROBACIÓN ACTA SESIÓN 

ANTERIOR 

Vista el acta de la sesión anterior es 

aprobada por unanimidad. 

 

2.- INTERPOSICIÓN DE SENDAS 

DEMANDAS ANTE EL JUZGADO DE LO 

SOCIAL Nº 3 DE PAMPLONA EN 

RECLAMACIÓN DE MODIFICACIÓN DE 

LAS CONDICIONES LABORALES POR 

PARTE DE IÑAKI AROZARENA, ADRIÁN 

IRIARTE, SILVIA IRIARTE, BONI ADOT 

Y M. JOSE ILINCHETA. INCIDENCIAS EN 

RELACIÓN CON LA TRABAJADORA 

SILVIA IRIARTE 

Cada uno de los trabajadores y trabajadoras 

del guarderío de Irati, han interpuesto de manera 

individual, demandas contra la Junta por el 

calendario establecido para esta Campaña 2022, 

ya “que el sistema de organización de turnos que 

contiene el calendario, supone una modificación 



 
behar dela.” 

Jakinarazi da 2019ko egutegian, haiek 

egindakoa, 34 ordutegi desberdin zeudela, 

basozainek Batzordeari emandako 

dokumentazioan agertzen den bezala. 

Gaia eztabaidatu ondoren, Sagardoiren 

abstentzioarekin, gehiengoz erabaki da: 

1.- Batzordeak proposatutako ordutegia 

eta egutegia mantentzea, langileek 

proposamenik egin ez dutelako, egutegiak 

epaia betetzen duelako eta langileek egiten 

zituztenak baino ordutegi arrazionalagoak 

dituelako. 

2.- Ez onartzea lan-baldintzen 

aldaketarik egin denik. 

3.- Demandei erantzutea eta 

defendatzea. 

 

Gai-zerrendako beste puntuari 

dagokionez, batzordeburuak Silvia Iriarte 

langileak egindakoen berri eman du, kargu 

hartzea edo zehapena eragin dezaketenak. 

Eztabaidatu da gertaerei buruz eta horren 

aurrean nola jokatu. 

Gehiengoz erabaki da, Sagardoiren 

abstentzioarekin, lehen ohartarazpen bat 

egitea, bere lanean jokabide desegoki horiek 

zuzentzeko eta jarrera negatiboa edo okerra 

aldatzeko. Langileak bereari eutsiz gero, 

beharrezko ohartarazpenak egiten jarraituko 

da, zehatzeko legezko bidea baztertu gabe, 

egokia bada. 

 

3. GABRIEL ICHASOREN ESKAERA, 

ORDAINSARI-OSAGARRIA JASOTZEKO 

MAILAZ IGOTZEKO PROZEDURAK 

IRAUTEN DUEN BITARTEAN 

Idazkariak azaldu du azkenean Ichasok 

aurkeztutako idazkia ez dela gai-zerrendan 

agertzen den gaiari buruzkoa, honako honi 

buruzkoa baizik: 

“Aurrekoan D mailatik C mailara 

igotzeko eskatu nuen, Euskararen 

sustancial de las condiciones de trabajo, que 

además no ha sido consensuada con ellos, por lo 

que entienden, debe declararse la nulidad del 

calendario para este 2022, debiendo reponerse a 

la situación anterior correspondiente a 2019.” 

 Se informa que el calendario del año 2019, 

hecho por ellos, contiene hasta 34 horarios 

distintos como consta en la documentación que el 

propio guarderio ha facilitado a la Junta. 

Se debate el asunto, se acuerda por mayoría 

con la abstención de la Sra Sagardoi: 

 1.-Mantener el horario y el calendario 

propuesto por la Junta, pues ellos no han 

realizado ninguna propuesta, es un calendario 

que cumple con la sentencia y tiene horarios más 

racionales que los que hacían ellos. 

2.- No aceptar la existencia de modificación 

de condiciones laborales. 

3.- Ante las demandas presentadas, proceder 

a la contestación a las mismas y defenderse. 

 

Al respecto del otro punto del Orden del día, 

el Sr Presidente informa de diferentes hechos 

realizados por la trabajadora Silvia Iriarte, 

susceptibles de ocasionar una amonestación o 

sanción. Se debate sobre los hechos descritos y 

acerca de cómo se va actuar con ella. 

Se acuerda por mayoría, con la abstención 

de la Sra Sagardoi, realizar una primera 

amonestación u advertencia para corregir esos 

comportamientos inadecuados en el desempeño 

de su trabajo, con el fin de solucionar la actitud 

negativa o errónea de la trabajadora y, caso de 

persistir, continuar realizando las advertencias 

precisas sin perjuicio de utilizar la vía legal 

sancionadora, si procede. 

 

3.- SOLICITUD DE COMPLEMENTO 

RETRIBUTIVO A GABRIEL ICHASO 

MIENTRAS DURE EL PROCEDIMIENTO 

DE CAMBIO DE NIVEL. 

Explica la secretaria que, finalmente el 

escrito presentado por el Sr Ichaso, no se refiere 

al punto incluido en el Orden del día. Lo 



 
Ordenantzak dioena jakin gabe, hau da, 

euskara jakitea eta B1 titulua eskatuko 

zaidala. Hori dela eta, eskatzen dut: 

Aurreko eskaera kontuan ez hartzea 

eta, hala izan ez bada, baliogabetzat jotzea, D 

mailan jarraitzeko, orain arte bezala.” 

Gaia eztabaidatu ondoren, gehiengoz 

erabaki da, Sagardoiren aurkako botoarekin, 

2022ko plantilla organikoa berriz aldatzea, 

eta larrezain lanpostua D mailan uztea. 

 

4. ZARAITZUKO BATZORDEAREN 

HERRI-LARREEN APROBETXAMENDUA 

ARAUTZEN DUEN ORDENANTZA 

ONESTEA 

Batzordeburua eta Sarries 

batzordekidea ibarreko abeltzainekin bildu 

izan dira, eta Batzordearen larreen 

aprobetxamendua arautzen duen 

ordenantzaren zirriborroaren berri eman 

diete. Bileretan egindako alegazio eta 

ekarpenak jaso dituzte Sarriesek eta 

batzordeburuak. Parte-hartze publiko 

horretatik atera da bilkurarako deialdiarekin 

batera erantsi den zirriborroa. 

Celayk eta Sagardoik galdetu dute ea 

testua abeltzain guztiekin adostu den eta 

guztiak ados dauden. Sarriesek erantzun du 

“bileretara etorri nahi izan duten guztiekin 

adostu dela, eta alegazio guztiei erantzun 

zaiela.” 

Batzordeburuak azaldu du 4. 

artikuluan, larreen onuradunak arautzen 

dituena, 3. puntua kendu egin dela, eta 2. 

puntua ("ibarreko bederatzi udaletako 

edozeinetan Biztanleen Udal Erroldan 

inskribatuta egotea, gutxienez urtebeteko 

antzinatasunarekin”) honela geratuko dela: 

“5 urteko antzinatasunarekin, kasu jakin 

batzuetan izan ezik: ibarrean erroldatuta 

egonda ikastera joandakoan ibarretik kanpo 

erroldatu behar dutenak; edo nahiz eta 

ibarrean erroldatuta inoiz ez egon, 

ibarrarekin harremana izan eta bertan lehen 

instalazioa egiten dutenak.” 

presentado se refiere a: 

“Que habiendo pedido anteriormente la 

subida de nivel D al C, sin saber lo que decía la 

Ordenanza del Euskera, por lo cual se me 

exigiría el conocimiento de Euskera y el título B1 

de dicho idioma solicita: 

“Que se haga caso omiso de la petición y, si 

así se hubiera hecho, quedara como inválida, ya 

que me quedo en el nivel D, ejerciendo como 

guarda de pastos, como lo he hecho hasta ahora. 

Se debate el asunto, se acuerda por mayoría 

con el voto en contra de la Sra Sagardoi, volver a 

modificar la Plantilla Orgánica del 2022, y dejar 

la plaza del guarda pastos en el nivel D.  

 

4.- APROBACIÓN ORDENANZA 

REGULADORA DEL 

APROVECHAMIENTO DE LOS PASTOS 

EN LOS COMUNALES DE LA JUNTA DEL 

VALLE DE SALAZAR. 

El Sr Presidente junto con el Vocal Sr 

Sarries, han realizado reuniones con ganaderos 

del valle dando a conocer el borrador de 

Ordenanza reguladora del aprovechamiento de 

los pastos propiedad de la Junta del Valle. De las 

reuniones, se realizaron distintas alegaciones-

aportaciones que tanto el Sr Sarries como el Sr 

Presidente han tramitado. De esta participación 

pública ha resultado el borrador que se adjunta a 

la Convocatoria a sesión. 

El Sr Celay y la Sra Sagardoi, preguntan si 

el texto se ha consensuado con todos y cada uno 

de los ganaderos y si todos ellos están a favor. El 

Sr Sarries contesta que está consensuado “con 

todos los que han querido venir y que los que 

han suscrito sus alegaciones han sido 

contestadas”. 

El Sr Presidente explica que en el artículo 4 

en el que se regula los beneficiarios de los 

pastos, el punto tres se elimina y el punto dos en 

el que figuraba “Estar inscrito como vecino en el 

Padrón Municipal de Habitantes de cualquiera de 

los nueve ayuntamientos del Valle, con al menos 

una antigüedad de 1 año, “pase a 5 años, a 

excepción de casos puntuales que se estudiarán, 



 
4. puntu bat gehituko da: 

“Nekazaritza/abeltzaintza ustiategia ibarreko 

bederatzi udalerrietako edozeinetan 

helbideratuta izatea, gutxienez urtebeteko 

antzinatasunarekin, lehenengo instalazioa 

egiten duten gazteen kasuan izan ezik”. 

“Ustiategiko titular guztiek erroldatuta egon 

behar dute.” 

25. artikulua sartu ala ez eztabaidatu 

da: “Nahitaezkoa izanen da ardiak larratzea 

21:00etatik hurrengo eguneko 10:00etara 

bitartean, sartzen diren egunetik uztailaren 

31ra arte.” 

Gaur bertan, bilera batean, artzain 

batzuek adierazi dute ez dutela hala eginen. 

Batzordeburuak eta Sarriesek eskaera hori 

onartu dute, eta 2022an Taplako itxituran ez 

dute larratu beharko. Albaitariaren agiri bat 

erantsi da, larratzeak apatxetan gaixotasuna 

eragin dezakeela egiaztatzen duena. 

Idazkariak, Sagardoik eta Celayk 

adierazi dute ez daudela ados.  

Azkenik, azken aldaketak eginda, 

ordenantza onetsi ala ez bozkatu egin da: 

Alde: Mascaray eta Sarries. 

Abstentzioak: Sagardoi, Ayerra eta 

Celay. 

Uztailaren 2ko 6/1990 Foru Legearen 

325.2 artikuluarekin bat, herri-ondasunen 

aprobetxamenduak arautzen dituzten 

ordenantzak onesteko Batzordekideen 

legezko kopuruaren gehiengo osoaren aldeko 

botoa behar denez, Ordenantza ez da onetsi. 

Arratsaldeko seiak eta berrogeita 

hamarrean, Sagardoik bilkuratik alde egin du. 

 

5. MUGEN EGUNA: EKITALDIAK 

ANTOLATZEA, TALDEAK 

KONTRATATZEA ETA DIRULAGUNTZA 

Batzordeburuak hartu du hitza, eta 

jakinarazi du Mugen Eguna biziberritzeko 

asmoa dagoela. 

Aurtengoa abuztuaren 27an izanen da, 

de jóvenes que estaban empadronados en el valle 

y que, al estudiar, se tienen que empadronar 

fuera del valle y luego vuelven o incluso que no 

hayan estado empadronados pero tengan 

relación con el valle y hagan su primera 

instalación en el valle” 

Y, en el punto 4 (nuevo) “Tener domiciliada 

la explotación agrícola/ganadera en cualquiera 

de los nueve municipios del Valle con al menos 

un año de antigüedad, salvo el caso de jóvenes 

que se instalan por primera vez”. “Se exige que 

en la explotación todos los titulares están 

empadronados”. 

Se debate la inclusión o no del artículo 25: 

“Será de obligado cumplimiento redilear el ovino 

entre la fecha de entrada al pastizal hasta el día 

31 de julio en horario comprendido entre las 21 y 

las 10 horas del día siguiente”. 

Ante la petición de algunos ganaderos de 

ovino que hoy mismo en reunión, han expresado 

que no van a redilear, el Sr Presidente junto con 

el Sr Sarries, han concedido dicha petición y este 

2022, no van a redilear en el cerrado de Tapla 

adjuntando un documento del veterinario del 

valle, que certifica que el redilear puede provocar 

pedero. 

La secretaria, la Sra Sagardoi y el Sr Celay, 

manifiestan su disconformidad.  

Finalmente, se procede a votar. 

A favor de la aprobación de la Ordenanza 

con los últimos cambios, Sr Mascaray y Sr 

Sarries. 

Abstenciones: Sra Sagardoi, Ayerra y Sr 

Celay. 

Dado que, de conformidad con el artículo 

325.2 de la Ley Foral 6/1990, de 2 de julio, la 

aprobación de Ordenanzas reguladoras de 

aprovechamientos de los bienes comunales, 

requiere la votación favorable de la mayoría 

absoluta del número legal de miembros de la 

Junta, esta Ordenanza queda pendiente de la 

obtención de dicha mayoría. 

Siendo las dieciocho horas y cincuenta 

minutos, abandona la sesión la Sra Sagardoi. 



 
larunbatarekin. Aurreikusitako ekitaldiak eta 

jarduerak aletu ditu, eta 4.970 euroko 

dirulaguntza eskatu da. 

Aho batez erabaki da aurkeztutako 

proposamena onestea. 

 

6. BATZORDEA-UDALAK, EBAZTEKE 

DAUDEN GAIAK: KONTSUMO-BONUAK, 

IRACHEREKIN HITZARMENA, IRATI 

IRRATIA 

Batzordeak, udalek eta kontzejuek 

batera egindako bileretan gastu hauek 

partekatzea erabaki zen: kontsumo-bonuak, 

Irache kontsumitzaileen elkartearekin 

hitzarmena eta Irati Irratirako antena. 

Mezu elektronikoen bidez erakunde 

bakoitzaren jarreraz galdetu da, baina 

oraindik ez da guztien erantzuna jaso. 

Gai bakoitza bereizita aztertzea erabaki 

da: 

Kontsumo-bonoak: erabaki da kanpaina 

egitea aurrekontuan jasota dauden 7.500 

euroekin eta Iratialdearen bitartez. 1.500 euro 

kalkulatu dira Iratialdearen kudeaketarako, 

eta 6.000 euro bonuetarako, 500 euroko 12 

sariren zozketa, ibarreko establezimenduetan 

gastatzeko. 

- Irati Irratia hartzeko antenak: adostu 

da antenak jarriko dituen enpresari galdetzea 

ea bakarrik jar daitezkeen horiek ordaindu 

behar dituzten herrietan. 

- Irache kontsumitzaileen elkartearen 

bulegoa: adostu da elkartearekin hitzarmena 

sinatzea eta bulegoa txandakatzea kostua 

ordaintzen duten herrien artean. 

 

7. IRATIKO ETXEETAKO ETA ABODIKO 

SORGAILUAK MANTENTZEKO 

ENPRESA ALDATZEA 

Batzordeburuak Iryal enpresarekin 

izaten ari diren arazoen berri eman du. 

Eztabaidatu da bi instalazioetako sorgailuak 

mantentzeko enpresa aldatu behar ote den. 

 

5.- ORGANIZACIÓN ACTOS DIA DE 

MUGAS, CONTRATACIÓN DE GRUPOS Y 

SOLICITUD DE SUBVENCIÓN. 

Toma la palabra el Sr Presidente para dar a 

conocer la idea de revitalizar el Dia de Mugas 

que cambia de día al domingo 28 de agosto. 

Explica los actos y actuaciones previstas e 

informa que se ha solicitado subvención por 

importe de 4.970 €. 

Se acuerda por unanimidad dar conformidad 

a la propuesta presentada. 

 

6.- TEMAS PENDIENTES JUNTA-

AYUNTAMIENTOS: BONOS CONSUMO, 

CONVENIO CON CONSUMIDORES 

IRACHE, ANTENA IRATI IRRATIA… 

De las reuniones mantenidas entre la Junta y 

los ayuntamientos y concejos del valle, se acordó 

compartir los gastos relativos a los bonos 

consumo, el convenio con Consumidores Irache, 

la antena de Irati Irratia 

Consultado a través de diversos correos 

electrónicos, la postura de cada Entidad, se sigue 

sin tener respuesta de algunas entidades. 

Se acuerda, tratar cada tema por separado. 

- Respecto a los bonos consumo, se acuerda 

realizar la campaña este año con los 7.500 € 

presupuestados y a través de Iratialdea. De estos 

7500 € se calculan 1.500 para Iratialdea por la 

gestión y los 6.000 € restantes, hacer bonos para 

un sorteo de 12 premios de 500 € para gastar en 

los establecimientos del Valle. 

- Respecto a la puesta en funcionamientos 

de antenas para captar Irati Irratia en el valle, se 

acuerda consultar con la empresa que va a 

instalar las antenas, si éstas pueden ponerse sólo 

para los pueblos que van a pagar. 

- Respecto a la posibilidad de poner oficina 

un día al mes de Consumidores Irache, se 

acuerda firmar el Convenio con la Asociación y 

que la oficina rote entre los pueblos que paguen 

su coste. 

 



 
Iratiko etxeetan bi sorgailuak hondatuta egon 

dira, eta gasolio-sorgailu bat alokatu behar 

izan zen. Batzordea ez dago ados sorgailu 

horren alokairuagatik bidalitako fakturarekin, 

eta Batzordeburua enpresarekin negoziatzen 

ari da, onartezina baita biak hondatuta 

egotea. 

Erabaki da Batzordeburuak 

enpresarekin negoziatzen jarraitzea. 

Adostasunik lortu ezean, mantentze-

kontratua beste enpresa batekin eginen da. 

 

8. “IRATI, KONEXIOEN ETA 

HARREMANEN LURRALDEA” MUGAZ 

GAINDIKO MIKROPROIEKTUARI 

ATXIKITZEA, EGOKIA BADA 

Garaziko Batzarrak mikroproiektu hau 

egin du, eta Zaraitzuko, Aezkoako eta 

Xiberoko Batzordeen onespena eskatu du. 

Aurreikusitako gastua 25.000 eurokoa da, eta 

Batzordeari 7.330 € ordaintzea egokituko 

zaio; Xiberoak kopuru bera jarriko luke, 

Aezkoak 5.080 € eta Garazik 5.260 €. 

Hauek dira mikroproiektuaren 

helburuak: 

1.- Ibarretako biztanleak Iratiko 

lurraldeaz, baliabideez eta jarduerez jabetzea 

indartzea, lurraldea biztanleentzako zubi 

bihurtuz. 

2.- Iratiko jardueren eskaintza sarean 

jartzea, profesionalen sare batean oinarrituta. 

3.- Irati ezagutzera emateko 

komunikazio ludikoa ezartzea. 

Helburu bakoitzeko hainbat ekintza 

aurreikusi dira. Horiek batzordekide guztiei 

bidali zaizkie, azter ditzaten. 

Aho batez erabaki da “Irati, konexioen 

eta harremanen lurraldea” mugaz gaindiko 

mikroproiektuari atxikitzea eta 7.330 euroko 

gastua onestea. Gastu hori aurrekontuan ez 

dagoenez, aho batez erabaki da aurrekontua 

aldatzea: mikroproiekturako gastuen kontu-

sail bat sortuko da, diruzaintzako gerakinaren 

kontura ordainduko dena; bai eta diru-

7.- CAMBIO DE EMPRESA DE 

MANTENIMIENTO DE GENERADORES 

EN CASAS DE IRATI Y ABODI. 

El Sr Presidente da a conocer los sucesivos 

problemas que estamos teniendo con la empresa 

Iryal y se debate si procede cambiar de empresa 

para el mantenimiento de los generadores de 

ambas instalaciones. En Casas de Irati han estado 

los dos generadores estropeados y se alquiló uno 

de gasoil. La Junta no está de acuerdo con la 

factura enviada por el alquiler del tercer 

generador, por lo que el Sr Presidente está 

negociando con la empresa que lleva el 

mantenimiento de los dos generadores ya que no 

es de recibo que los dos estén rotos. 

Se acuerda que el Sr Presidente siga con las 

negociaciones con la empresa y, en caso de no 

llegar a acuerdo se cambie el contrato de 

mantenimiento a otra empresa. 

 

8.-ADHESIÓN SI PROCEDE AL 

MICROPROYECTO TRANSFRONTERIZO 

“IRATI UN TERRITORIO DE 

CONEXIONES Y RELACIONES”. 

La Junta de Cize ha elaborado este 

microproyecto y solicitan la aprobación de las 

Juntas de Salazar, Aezkoa y Soule. El gasto total 

previsto son 25.000 € de los cuales, Salazar se 

compromete a 7.330 €. El mismo importe para 

Soule. Aezkoa gastaría 5080 € y Cize 5.260 €. 

Los objetivos de la ejecución de este micro-

proyecto son: 

1.- Reforzar la apropiación del territorio de 

Iraty, sus recursos y actividades por los 

habitantes de los valles haciendo del territorio un 

puente para los habitantes 

2.- Poner en red la oferta de actividades en 

Iraty apoyándose en una red de profesionales 

3.- Establecer una comunicación “lúdica” al 

servicio del descubrimiento de Irati. 

En cada objetivo están previstas una serie de 

acciones que han sido enviadas a todas las 

personas Vocales para su estudio. 

Se acuerda por unanimidad, la adhesión al 



 
sarreren kontu-sail bat ere, 2022an eta 

2023an dirulaguntza jasotzeko, halakorik 

balego. 

 

9. 2021EKO KONTUAK ONESTEA 

Aurreko bilkuran 2021eko ekitaldiko 

kontuen likidazio-espedientea onetsi 

ondoren, aho batez onetsi dira Zaraitzuko 

Batzordearen 2021eko ekitaldiko kontuak. 

Hona hemen laburpena: 

HASIERAKO IZAKINAK: 350.503,79 

2021EKO EKITALDIKO 

KOBRANTZAK, GUZTIRA: 1.068.730,55 

2021EKO EKITALDIKO 

ORDAINKETAK, GUZTIRA: 1.114.817,92 

AMAIERAKO IZAKINAK: 

304.416,42 €  

Espedientea aztertuta, aho batez 

erabaki da 2021eko ekitaldiko kontuak 

hasiera batean onestea. Kontu horiek 

jendaurrean jarriko dira legean ezarritako 

epean, egoki jotzen diren alegazioak aurkeztu 

ahal izateko. 

Era berean, Musika Eskolak 

aurkeztutako kontuak ikusita, aho batez 

onetsi dira. 

Irati Basoa enpresa publikoaren 

kontuak Akziodunen Batzar Nagusian onetsi 

ziren. 

 

10. 2022KO KULTUR ETA KIROL 

JARDUERAK  

Aho batez erabaki da 2022ko kultur eta 

kirol jardueretarako dirulaguntzaren oinarri 

arautzaileak onestea. 

Eskabideak eta eskatutako agiriak 

Batzordearen bulegoetan aurkeztu beharko 

dira ekainaren 30eko 12:00ak arte. 

 

11. OIHAN ENKANTERAKO BALDINTZEN 

microproyecto transfronterizo denominado 

“Iraty, un territorio de conexiones y relaciones”, 

así como la aprobación del gasto de 7.330 € . 

Dado que este gasto no ha sido presupuestado, se 

acuerda por unanimidad la modificación 

presupuestaria consistente en la creación de la 

partida de Gastos para el micro-proyecto de Iraty 

con cargo al remanente de tesorería. Asimismo 

se creará una partida en ingresos para recibir la 

subvención este 2022, si la hubiera y en 2023. 

 

9.- APROBACIÓN CUENTAS 2021 

Aprobado el expediente de liquidación de 

Cuentas correspondiente al ejercicio 2021 en 

sesión anterior, se aprueba por unanimidad las 

Cuentas de la Junta del Valle del ejercicio 2021 

siendo el resumen de las mismas el siguiente: 

EXISTENCIAS INICIALES:           

350.503,79 

TOTAL, COBROS EJERCICIO 2021:    

1.068.730,55 

TOTAL, PAGOS EJERCICIO 2021:     

1.114.817,92 

EXISTENCIAS FINALES  304.416,42 € 

Visto el expediente 

SE ACUERDA POR UNANIMIDAD, 

aprobar inicialmente las Cuentas 

correspondientes al Ejercicio 2021 las cuales 

serán sometidas a exposición pública por el plazo 

establecido en la Ley, con la finalidad de que 

puedan presentarse las alegaciones que se 

estimen oportunas. 

Asimismo, vistas las Cuentas presentadas 

por la Escuela de Música, se aprueban por 

unanimidad. 

Las Cuentas de la empresa pública Irati 

Basoa fueron aprobadas en la Junta General de 

Accionistas. 

 

10.- APROBACIÓN ACTIVIDADES 

CULTURALES Y DEPORTIVAS 2022. 

Se acuerda por unanimidad la aprobación de 

las Bases Reguladoras de la subvención para 

actividades culturales-deportivas para el ejercicio 



 
AGIRIA ONESTEA 

Aho batez onetsi da 2022ko loteak 

esleitzeko baldintzak arautzen dituen agiria. 

Hona hemen aurtengo loteak: 

1. lotea: Bizkarraindia, 2.492 m3 zur 

zenbait kalitate eta espezietakoak. 

Lizitaziorako hasierako prezioa: 57.255 € 

2. lotea: Ler Erreka, 3.442 m3 zur 

zenbait kalitate eta espezietakoak. 

Lizitaziorako hasierako prezioa: 56.808 €. 

3. lotea: Zubiberria, 2.976 m3 zur 

zenbait kalitate eta espezietakoak. 

Lizitaziorako hasierako prezioa: 55.900 €. 

Eskaintzak ekainaren 30eko 12:00ak 

arte aurkeztuko dira. 

 

12. 2022-2023KO BASO-LANETARAKO 

DIRULAGUNTZEN ESPEDIENTEA 

ONESTEA, EGOKIA BADA 

Aho batez onetsi da 2022-2023ko baso-

lanen proiektua. Horien laburpena 

bilkurarako deialdiarekin batera bidali da. 

Inbertsiorik handiena azpiegituretarako da, 

pistak konpondu eta mantentzeko; baso-

lanetarako, Zabaletako baso-berritzea sartu 

da. Aurreikusitako gastua 185.927,62 

eurokoa da, eta dirulaguntza 96.294,02 

eurokoa. 

 

13. ERREMENDIAKO 2022KO OBRAREN 

ESLEIPENA ARAUTZEN DUTEN 

BALDINTZEN AGIRIA ONESTEA 

Gehiengoz erabaki da, Sagardoiren 

kontrako botoarekin, Erremendiako 2022ko 

obra-kontratuaren esleipena arautzen duen 

baldintzen agiria onestea. Zenbatekoa 

158.907,45 eurokoa da, BEZik gabe, 

192.278,01 euro, BEZa barne. 

53.149,13 euroko dirulaguntza jaso da 

Pirinioetan bizitzeko eta lan egiteko 

espazioak sortzeko; aurreikusitako gastua 

80.196,00 eurokoa da, ordainsariak eta BEZa 

2022. 

 Las solicitudes junto con la 

documentación requerida deberán presentarse en 

las oficinas de la Junta, hasta las 12 horas del día 

30 de junio. 

 

 11.- APROBACIÓN PLIEGO DE 

CONDICIONES SUBASTA FORESTAL 

 Se aprueba por unanimidad el Pliego 

regulador de las condiciones para la adjudicación 

de lotes forestales para el año 2022. Este año se 

sacan a subasta los siguientes lotes: 

 Lote nº 1: “Bizkarraindia” 2.492 m3 de 

madera de distintas calidades y especies con un 

precio base de licitación de 57.255 € 

 Lote nº 2: “Ler Erreka” 3.442 m3 de 

madera de distintas calidades y especies con un 

precio base de licitación de 56.808 € 

 Lote nº 3: “Zubiberria” 2.976 m3 de 

madera de distintas calidades y especies con un 

precio base de licitación de 55.900 €. 

 Las ofertas se presentarán hasta las 12 

horas del día 30 de junio. 

 

 12.- APROBACIÓN SI PROCEDE, 

EXPEDIENTE DE SUBVENCIÓN DE 

AYUDAS A TRABAJOS FORESTALES 

2022-2023 

 Se aprueba por unanimidad el proyecto a 

trabajos forestales Campaña 2022-2023, cuyo 

resumen ha sido enviado junto a la Convocatoria 

a sesión. La mayor inversión es para 

Infraestructuras con la reparación y 

mantenimiento de distintas pistas forestales y en 

Labores selvícolas se incluye la repoblación de 

Zabaleta. El gasto previsto asciende a 185.927,62 

€ y la subvención esperable a 96.294,02 €. 

 

 13.- APROBACIÓN PLIEGO DE 

CONDICIONES REGULADOR DE LA 

ADJUDICACIÓN DE LA OBRA DE 

REMENDÍA 2022 

 Se aprueba por mayoría con el voto en 

contra de la Sra Sagardoi, el Pliego de 



 
barne. Hori ikusita, gehiengoz onetsi da 

Erremendiako etxeko goiko solairuan dagoen 

etxebizitza birgaitzeko obra arautzen duen 

baldintzen agiria. 

 

14. JASOTAKO IDAZKIAK 

- Longidako udalarena. Horren bidez 

Longidako udalak eta Ekaiko kontzejuak 

eskatu dute Zerrategia auzoaren multzoaren 

egungo egoera baloratzeko egin duten 

eskaerari babesa emateko. Horren helburua 

da Nafarroako paisaia berezi eta industria-

ondare hori kontserbatzeko eta balioan 

jartzeko plana bultzatzea. Aho batez erabaki 

da Zerrategi auzoaren egungo egoera 

baloratzeko eskaeraren alde egitea. 

- Koldo Valero Jaureguirena. Horren 

bidez eskatu du herrietan egon daitezkeen 

katuak esterilizatzea, txertoak jartzea eta 

parasitoak kentzea “Aranzadi Katuak”-en 

bidez egiteko. 

Jakinarazi da eskatzaileak aipatzen 

duen Legearen 15. artikuluak (19/2019 Foru 

Legea, apirilaren 4koa, Nafarroan lagun 

egiteko animaliak babesteari buruzkoa) 

honakoa ezartzen duela: “udalei, udalaz 

gaindiko entitateei edo eskualdeei dagokie 

beren udal-mugartean dauden animalia 

abandonatuak jasotzea”. Hortaz, Batzordeak 

ez du eskumenik eskaera gauzatzeko. Aho 

batez erabaki da eskatzaileari ondokoak 

adieraztea: 

1. Zaraitzuko Batzorde Nagusia 

independentea da ibarreko udal eta 

kontzejuekiko, eta horiek ez dira Batzordeko 

kide. 

2. Zaraitzuko Batzordea lege honen 

aplikazio-eremutik kanpo dago. 

3. Batzordearen iritziz ez dago arazorik 

katuekin, baina, halakorik balego, ibarreko 

albaitaritza zerbitzuekin harremanetan jarriko 

litzateke esterilizatzeko, txertoa jartzeko eta 

abarretarako. 

4. Horregatik guztiagatik, eskaera ez da 

condiciones regulador de la adjudicación del 

contrato de obras en Remendía para el año 2022 

por importe 158.907,45 € iva excluido, 

192.278.01 iva incluido. 

 Visto que se ha recibido la concesión de 

la subvención para la generación de espacios 

para vivir y trabajar en el Pirineo, por importe de 

53.149,13 €, para un gasto previsto de 80.196,00 

€ honorarios e IVA incluidos, se aprueba por 

mayoría, el Pliego de condiciones regulador de la 

obra de rehabilitación de vivienda ubicada en la 

planta superior de los locales de emprendedores. 

 

 14.- ESCRITOS RECIBIDOS 

- Del ayuntamiento del valle de Lónguida 

solicitando apoyo a la petición de dicho 

Ayuntamiento y Concejo de Ekai para valorar el 

estado actual del conjunto del Barrio del 

Aserradero de cara a impulsar el plan que 

permita la conservación y puesta en valor de este 

paisaje singular y patrimonio industrial de 

navarra. Se acuerda por unanimidad apoyar la 

petición de valoración del estado actual del 

conjunto del Barrio del Aserradero. 

- De Koldo Valero Jauregui solicitando 

esterilizar, vacunar y desparasitar a la población 

de las colonias felinas que puedan existir en los 

pueblos del valle a través de Refugio Aranzadi 

Katuak.  

Se informa que el artículo 15 de la Ley a la 

que alude el peticionario, Ley Foral 19/2019, de 

4 de abril, de Protección de los animales de 

compañía de Navarra, establece que corresponde 

a los Ayuntamientos, las entidades 

supramunicipales o las comarcas…recoger los 

animales abandonados…que se encuentren en su 

término municipal. En base a esto, la Junta no 

tiene competencias para ejecutar la petición por 

lo que se acuerda por unanimidad contestar al 

peticionario: 

1.- La Junta del Valle de Salazar es 

independiente de los ayuntamientos y concejos 

del valle por lo que éstos no integran la Junta. 

2.- La Junta del Valle de Salazar está fuera 

del ámbito de aplicación de esta Ley 



 
onetsi. 

5. Eskatzaileari erabakiaren berri 

ematea. 

 

- Oinarrizko Gizarte Zerbitzuko 

Mankomunitatearena. Horren bidez 

Mankomunitatearen kontuak bidali ditu. 

Batzordea jakitun geratu da eta 

Mankomunitateari gogorarazi dio hartutako 

eta bidalitako erabakia: defizitaren erdia 

udalekin batera ordaintzea, diru-sarrera gisa 

jartzen diren 25.000 euroak kenduta. 

- Irati Xtrem-ena, aldizkarian 

publizitatea jartzeari buruzkoa. Aho batez 

erabaki da urtero bezala Batzordearen 

publizitatea aldizkariaren kontrazalean 

jartzea. 

- Irati-Zaraitzu kirol taldearena. Horren 

bidez karabanetan gaua emateko baimena 

eskatu du. Batzordeak adierazi du, pisten 

ordenantzari jarraikiz, ezin dela ibili edo 

aparkatu baimenik izan gabe, eta ez dela 

baimentzen gaua ematea. Aho batez erabaki 

da baimena ez ematea, ingurumen-

iraunkortasuneko arrazoiengatik eta Iratin 

egiten diren lasterketetan edo bestelako 

ekitaldietan parte hartzen duten pertsonak 

herrietan ostatu hartzera edo kontsumitzera 

joan daitezen. 

- Ibarreko erretiratuen elkartearena. 

Horren bidez eskatu du Batzordearen gastuen 

aurrekontuko 3.000 euroko kontu-saila 

aurreratzeko. Idazkariak jakinarazi du gaur 

egun ez zaiola dirurik aurreratzen kolektibo 

bakar bati ere. Hala ere, aho batez erabaki da 

3.000 euroak aurreratzea. 

- Silvia Iriarterena. Horren bidez 

maiatzaren 23an NAOn argitaratutako 

2022ko plantilla organikoaren kopia eskatu 

du, Batzordearen iragarki-oholean jarri ez 

zelako. 

Idazkariak hartu du hitza, eta azaldu du 

2022ko plantilla organikoa hasiera batean 

onetsi zela otsailaren 21eko bilkuran. 

Hasierako onespenaren iragarkia martxoaren 

3.- Que entiende que no existe problemas 

con las colonias felinas pero, que, en caso de que 

existiera el problema, se contactaría con los 

Servicios Veterinarios del Valle para esterilizar, 

vacunar etc.. 

4.- Por todo ello, no se concede la petición 

solicitada 

5.- Remitir al solicitante el acuerdo 

adoptado. 

- De la Mancomunidad del Servicio Social 

de Base remitiendo las Cuentas de la 

Mancomunidad pendientes de aprobación en 

Sesión plenaria. La Junta se da por enterada y, 

recuerda a la Mancomunidad el acuerdo 

adoptado y remitido de pagar la mitad del déficit 

junto con los ayuntamientos, descontados los 

25.000 € que se ponen como ingreso. 

-De la Irati Xtrem publicidad en la revista, 

se acuerda por unanimidad y como todos los 

años, poner publicidad de la Junta en la 

contraportada de la revista. 

- Del CD Irati-Zaraitzu solicitando permiso 

de pernocta de caravanas. Dado que la Junta en 

virtud de la Ordenanza de pistas no permite 

circular ni aparcar sin autorización y tampoco se 

autorizan pernoctas, se acuerda por unanimidad 

no conceder el permiso solicitado, por razones de 

sostenibilidad ambiental y para que las personas 

que participen en las carreras u otros eventos que 

se celebren en Irati, pasen por los pueblos a 

alojarse o a consumir. 

- De la Asociación de jubilados y jubiladas 

del Valle solicitando adelanto de la partida del 

Presupuesto de gastos de la Junta por importe de 

3.000 €. Toma la palabra la secretaria para 

informar que en la actualidad no se adelanta 

dinero a ningún colectivo del valle, no obstante, 

se acuerda por unanimidad adelantar 3.000 € a la 

Asociación de jubilados y jubiladas del Valle. 

- De Silvia Iriarte solicitando copia de la 

Plantilla Orgánica de 2022 publicada el 23 de 

mayo en BON, por no estar expuesta en el 

tablón de anuncios de la Entidad. 

Toma la palabra la secretaria, para explicar 

que la Plantilla Orgánica de 2022, fue aprobada 



 
14ko 52 zenbakiko NAOn argitaratu zen, eta 

alegaziorik egon ez zenez, plantilla 

organikoaren behin betiko onespena 

maiatzaren 2ko 84 zenbakiko NAOn 

argitaratu zen. Maiatzaren 23an 

argitaratutako hasierako onespena akats bat 

izan zen; batzordeburuari eta Nafarroako 

Aldizkari Ofizialeko arduradunari akats 

horren berri eman zitzaien, eta dagokion 

zuzenketa-iragarkia bidali da. 

- Silvia Iriarterena. Horren bidez 

2022ko maiatzaren 9an egindako Osoko 

Bilkuraren aktaren kopia eskatu du. Azaldu 

da akta onestea gaurko bilkuraren gai-

zerrendako lehen gaia izan dela. Aho batez 

erabaki da maiatzaren 9ko aktaren kopia 

igortzea. 

- Silvia Iriarterena. Horren bidez 

batzordekide eta langile guztiek batera bilera 

bat egiteko eskatu du, LEP deitzeko 

hartutako erabakia eta horrek plantilla 

organikoari nola eraginen dion azaltzeko. 

Aho batez erabaki da bilera ez egitea, 

Batzordeak Estatuko Legeak, Foru Lege 

Dekretuak eta Foru Legeak xedatutakoa 

besterik ez baitu egin. 

Enplegu publikoan behin-

behinekotasuna murrizteko premiazko 

neurriei buruzko abenduaren 28ko 20/2021 

Legeak ezartzen duenez, 2.1. artikuluaren 

babesean egiten diren egonkortze-prozesuei 

dagozkien lan eskaintza publikoak onesteko 

eta argitaratzeko azken eguna 2022ko 

ekainaren 1a zen. 2022ko maiatzaren 16an, 

aurtengo LEParen iragarkia bidali zen 

NAOra. Bai iragarkia bai testua bera posta 

elektronikoz bidali zitzaion langileen 

ordezkariari, maiatzaren 16ko 11:59an. 

Batzordeak adierazi du Legeak 

agintzen duena besterik ez duela egin, eta 

toki-administrazio bakoitzeko toki-erakunde 

guztientzat ezarritako ereduarekin bat. 

Planteatu nahi den beste edozein gairi behar 

bezala erantzunen zaio. 

Eztabaidatu da ea Batzordeak hartutako 

erabakia atzera bota dezakeen; idazkariak 

inicialmente en sesión de fecha 21 de febrero. 

Que el anuncio de la aprobación inicial, fue 

publicado en el BON nº 52 de fecha 14 de marzo 

y que, no habiendo alegaciones, la aprobación 

definitiva de la Plantilla Orgánica se publicó en 

el BON nº 84 de fecha 2 de mayo. Que la 

publicación de aprobación inicial de fecha 23 de 

mayo es un error. Que este error fue puesto en 

conocimiento del Presidente de la Junta y de la 

responsable del Boletín Oficial de Navarra. Y, 

como tal error, ha sido enviado el anuncio 

oportuno de corrección. 

- De Silvia Iriarte solicitando copia del Acta 

celebrada el día 9 de mayo de 2022. Esta es el 

acta que se ha aprobado hoy como primer punto 

del Orden del Día. Se acuerda por unanimidad 

proceder a entregar copia del Acta del día 9 de 

mayo a la peticionaria. 

- De Silvia Iriarte solicitando una reunión a 

TODA LA JUNTA para que expliquen a TODO 

EL PERSONAL la decisión tomada para 

convocar una OPE y explicar cómo se verá 

afectada la Plantilla Orgánica. 

Se acuerda por unanimidad no realizar la 

reunión, pues la Junta no ha hecho más que lo 

que le indican la Ley estatal, el Decreto-Ley 

Foral y la Ley Foral. 

La ley 20/2021, de 28 de diciembre, de 

medidas urgentes para la reducción de la 

temporalidad en el empleo público, establece que 

el plazo límite para la aprobación y publicación 

de las ofertas de empleo público 

correspondientes a los procesos de estabilización 

al amparo del artículo 2.1 es el 1 de junio de 

2022. Que en fecha 16 de mayo de 2022, se 

envió al BON el anuncio de la OPE 2022. Tanto 

el envío del anuncio como el propio anuncio, 

fueron enviados a la delegada sindical, mediante 

correo electrónico el mismo día 16 de mayo a las 

11:59 h para su conocimiento. 

Que la Junta no ha hecho más que lo que 

marca la ley, de conformidad además al modelo 

establecido para todas las Entidades Locales por 

Administración Local. Que cualquier otro tema 

que quiera ser planteado, se atenderá 

debidamente. 



 
ezetz uste du. Gaia aztertuko da. Idazkariak 

legez kanpokoa izan daitekeela ohartarazi du, 

nahitaez bete beharreko estatu-legea baita. 

Batzordeburuak idazkariari galdetu dio ea 

“argitaratutako iragarkia dela-eta ezin 

dugun atzera egin, edo, argitaratu arren, 

LEP egin gabe utz daitekeen”. Toki-

administrazioarekin kontsultatuko da. 

 

15. DIRUAREN ERABILERA 

Jarraian, ondoren zehazten diren 

fakturak onetsi dira: 

 

 

Se debate acerca de si la Junta puede 

volverse atrás del acuerdo adoptado y, la 

secretaria, entiende que no; se evaluará y 

estudiará, con la advertencia de ilegalidad de la 

secretaria, pues es una ley estatal de obligado 

cumplimiento. El Sr Presidente, solicita a la 

secretaria si, “el anuncio publicado hace que ya 

no podamos volvernos atrás o a pesar de esta 

publicación, podríamos no hacer ninguna OPE”. 

Se consultará con Administración Local. 

 

15.- DISPOSICIÓN DE FONDOS 

Seguidamente son aprobadas las facturas 

que se detallan a continuación: 

 

 

DINDAIA FUNDAZIOA, taller Servicio Euskera  .................................................................... 948,12 

VALENZUELA HERMANOS, diverso material trabajadores forestales y botas .................. 1.269,41 

TALLER NARVAIZ, reparación bombilla y limpias Toyota  ..................................................... 36,30 

FCO. JAVIER GOYENECHE, arreglo en escaleras jardín casa Valle  ..................................... 192,39 

MOVISTAR, fusión teléfono Junta, Serv. Euskera, móvil trabajadores e internet  ................... 139,15 

IBERDROLA, luz 2ª planta Casa Valle  ...................................................................................... 18,28 

IBERDROLA, luz báscula  ............................................................................................................. 4,80 

REVISIONES NAVARRA, ITV Nissan 4711-CCF  ................................................................... 52,64 

PREVING, protocolo acoso  ....................................................................................................... 550,65 

PREVING, estudio riesgos psicosociales  ................................................................................ 1863,40 

RCI BANK, recibo lissing coche Dacia 23/60  .......................................................................... 344,63 

SOM ENERGIA, luz dependencias Casa Valle  ........................................................................ 386,16 

AINFORMATICA, toner impresora Caseta Irati y teclado y ratón oficina  ................................ 83,70 

HEDA COMUNICACIÓN, Dibon Centro Esquí Abodi  ........................................................... 223,85 

FERRETERIA PEREZ DE LARRAYA, diverso material pastos .............................................. 154,27 

LIZARRALDEA, portes  .............................................................................................................. 62,80 

LEROY MERLIN, material para Centro Esquí Abodi  .................................................................. 8,10 

IZASKUN MUJIKA, actividad Serv. Euskera, ipuinaren ordua ................................................ 187,00 

JOSU JIMENEZ, actividad Serv. Euskera, irakurle taldea  ....................................................... 165,00 

KILOUTOU, alquiler cepillo mecanico, Centro Esquí Abodi  .................................................... 35,24 

EKILORE, limpieza Casa Valle, mayo  ..................................................................................... 174,24 

HEDA, modificaciones en el archivo mapa Irati  ....................................................................... 163,35 

ONBIZI, 2 estaciones reparación bicicletas, Abodi y Casas de Irati  ...................................... 6.216,91 

PEDRO MASCARAY, comisiones y km. Abril  .................................................................... 1.174,88 

SALTOKI, material pastos, banda anti fugas  .............................................................................. 24,02 

CARPINTERIA IRIBARREN, repación panel informativo Centro Esqui Abodi ..................... 235,18 

LUGA, diverso material Centro Esquí Abodi  ............................................................................. 73,18 

LUGA, diverso material Caseta Irati  ........................................................................................... 37,04 

LUGA, diverso material cierres ganaderos  ................................................................................ 338,97 

LUGA, guantes serraje alambradas  ............................................................................................. 47,37 

CONATEL, teléfono y wifi Caseta Información turística Irati .................................................. 127,07 



 
PREVING, Servicio Prevención y vigilancia salud  ................................................................ 1.004,21 

ESTACION SERVICIO IRATI, gasóleos coches, gasolina, butano y aceites ........................... 599,02 

MANTENIMIENTOS HOLGUIN, arreglo caldera gasoil Centro Esqui  .................................. 278,12 

 

16. GALDE-ESKEAK 

Batzordeburuak batzordekideei eman 

die Irati Basoak Abodi hobetzeko 

proposamenei buruz egindako memoria-

txostena. Jakinarazi du NICDOrekin 

kontsultatu duela proposamenetako batzuk 

finantzatzen lagunduko ote duen, Batzordeak 

horietatik lortzen dituen diru-sarrerak 

ematearen truke. NICDOk proposamen 

horiek zenbakitan zehazteko eskatu zuen. 

Batzordea jakinaren gainean geratu da. 

 

Eta gai gehiagorik egon ez denez, 

21:05ean Batzordeburuak bilkura amaitu du, 

eta akta hau egin da, batzordekide guztiek 

sinatua. 

 

 

 

 

 

 

16.- RUEGOS Y PREGUNTAS 

El Sr Presidente hace entrega a los 

Vocales del informe-memoria realizado por Irati 

Basoa sobre propuestas de mejoras en Abodi. 

Informa que ha consultado con NICDO para 

ayudar en la financiación de alguna de las 

propuestas a cambio de que la Junta reporte los 

ingresos que obtenga de las propuestas 

planteadas. Desde NICDO se pidió que esas 

propuestas se sustancien en números reales. La 

Junta se da por enterada. 

 

Y, no habiendo más asuntos que tratar, se 

levantó la sesión por el Sr. Presidente, a las 

veintiuna horas y cinco minutos, de la que se 

extiende la presente acta, que es suscrita por los 

Sres. asistentes conmigo la Secretaria. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


